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《每日一道土豆 everyday Po》

内容概要

Tapas is something of a recent innovation but now it's　here, it's here to stay. And with good eason - it's a　lovely
way to eat, relaxed and sociable and carrying with　it a hint of the traditional Spanish unhurried way of life　This
book has a selection of the very best tapas recipes to inspire you　to try this unique cuisine, Whether you are
looking for some exceptionally　tasty nibbles to serve at a drinks party, or ideas for a whole lunch or　supper
based on tapas, there is something here for you.
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精彩短评

1、每一道菜看起來都那麽美味,第一次買的外國書,雖然都點貴,但還是值得.把心情融入到生活中,是最
好的
2、是抱着试一下的想法买的，因为我想在国内应该很难买到这种专业的烹饪书．没想到这个书还是
比较新的（菜的款式）总之只有几十块钱能买到这么好的书还是值得的．．．．
3、可惜没有过程图，纯英文，介绍得不够详细，不太适合中国人操作
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